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Zápis ze 13. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská 
Nová Ves, konaného 24.10.2012 v 18.00 hod. v sokolovně v 

Moravské Nové Vsi.

Přítomni: Fila Jiří, Mgr.
Glos Jaroslav
Gréeová Eva
Košut Marek, Mgr.
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan
Parma Zbyněk, Ing.
Šrámek Pavel, Bc.
Tuček Jan
Valihrach Milan
Vaněk Radek, Ing.

Omluveni: Krutáková Jana, Ing.
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Sládek Tomáš, Ing.
Zugar Pavel, Ing.

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Gréeová Eva
Valihrach Milan

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 13. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse.

13. veřejné Zasedání zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse p. 
Mgr. Marek Košut a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci 
obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 11 členů, 4 jsou omluveni.
Zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 13. veřejného zasedání zastupitelstva:

1. Zahájení
2. Převody majetku
3. Návrh rozpočtového opatření č. 3/2012
4. Připomínky členů zastupitelstva městyse
5. Připomínky občanů
6. Závěr
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Starosta městyse přednesl návrh programu veřejného zasedání a vyzval zastupitele, zda mají 
návrh na změnu či doplnění programu. Žádné připomínky z řad zastupitelů nebyly vzneseny.

Usnesení č. 1/13/2012
Zastupitelstvo  Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program 13. veřejného 
zasedání zastupitelstva městyse.
H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Evu Gréeovou.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Gréeová

Usnesení č. 4/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Milana 
Valihracha.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Valihrach

Starosta městyse vyzval zastupitele zda mají připomínky k zápisu z minulého jednání. Žádné 
připomínky z řad zastupitelů nebyly.

Usnesení č. 5/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zápis z minulého jednání, které 
se konalo 27.9.2012.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 2 - Převody majetku

Pan Jiří Víšek, Jana Černého 650, požádal o  prodej části pozemku p.č. 628 v k.ú. Moravská 
Nová Ves o výměře 20 m2. Jedná se o pozemek před stolařstvím p. Víška a tvoří  veřejné 
prostranství na ul. Hlavní. Pozemek bude zastavěn a žadatel chce dorovnat stavební čáru na 
úroveň parcel 684/1 a 673. Rada městyse navrhuje prodej tohoto pozemku za cenu 300,-
Kč/m2 plochy. Žadatel si nechá na vlastní náklady zhotovit geometrický plán a uhradí 
všechny náklady spojené s prodejem pozemku.
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Usnesení č. 6/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej části pozemku p.č. 
628 o výměře 20 m2 v k. ú. Moravská Nová Ves panu Jiřímu Víškovi, bytem Jana Černého 
650, Moravská Nová Ves. Náklady spojené s vkladem do katastru a zpracováním 
geometrického plánu nese žadatel.  Cena pozemku je 300,- Kč /m2.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Zrušení usnesení č. 12/8/2011 ze dne 20.12.2011
jedná se o usnesení, kterým zastupitelstvo schválilo prodej pozemku p.č. 1449 o výměře 1594 
m2 p. Janu Horníčkovi, ul. U Sokolovny 914, za cenu 300,- Kč /m2. Na minulém zasedání se 
projednávalo zrušení  prodeje této parcely a odprodeji pozemků p. č. 1445 a 1446. Opomnělo 
se zrušit původní usnesení ze dne 20.12.2011.

Usnesení č. 7/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně zrušilo usnesení č. 12/8/2011 ze 
dne 20.12.2011.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 - Rozpočtové opatření č. 3/2012

Starosta městyse seznámil zastupitele a občany s návrhem rozpočtového opatření. Úprava
rozpočtu je nutná z toho důvodu, aby bylo možno uvolnit fotbalistům finanční částku 90 000,-
Kč jako bezúročnou půjčku na dobu 5 let,  kterou potřebují k překonání krizového stavu a 
dokončení fotbalové sezóny, protože minulé vedení fotbalu všechny finanční prostředky 
prohospodařilo. Je nutné hradit povinné výdaje a na ty klub nemá peníze. Část povinností na 
sebe převzal fotbalový oddíl v rámci úspory finančních prostředků. Nové vedení FK 
představilo zastupitelům na minulých zasedáních novou koncepci fotbalu, hodlají se zapojit i 
do příprav různých kulturních akcí v obci, např. maškarní ples ( březen 2013). Bez možnosti 
získání finančních prostředků by fotbal v obci zanikl.
p. Jeřábek měl dotaz -  kdo bude garantovat, že peníze fotbalisté vrátí a čí jméno bude 
uvedeno na smlouvě?
Starosta - na smlouvě je uvedena jako smluvní strana - Fotbalový klub o.s., není tam uvedeno 
jméno fyz. osoby.
p. Vaněk souhlasí s podporou FK, ale upozornil na to, že ve zprávě bylo neúplné vyčíslení 
podpory FK.
Starosta - ano, nejsou tam uvedeny všechny náklady, např. na sečení trávy a na údržbu hřiště.
p. Fila měl připomínku, že v návrhu Smlouvy o půjčce peněz není uvedeno účelové určení 
půjčky. 
Starosta - nejedná se o dotaci a tak toto není nutné. Fotbalisté budou peníze vracet a vlastně 
neví, za co je budou utrácet.
p. Jeřábek měl dotaz - kdo je novým pokladníkem fotbalistů?
Starosta - oni pokladníka jako takového nemají, mají nového účetního, který je vyjde asi na 
20%  ceny než ten dřívější, kterého mělo minulé vedení.
p. Tuček - budou vracet tedy asi 20 tisíc korun ročně?
Starsta - částka není rozpočitatelná, je tam volnost platby. Půjčka musí být splacena do 5 let.
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Usnesení č. 8/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo rozpočtové opaření č. 3/2012, kterým 
dojde k přesunu rozpočtových prostředků, aniž se změní celkový objem rozpočtu, kdy z 
rezervy - položka 6171-5901 bude částka 90 000,- Kč přesunuta do položky 3419-5622.  

H: 10 pro 1 proti 0 zdržel se
Mgr. Fila

Usnesení č. 9/13/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo poskytnutí bezúročné půjčky FK 
Moravská Nová Ves, o.s., se sídlem v Moravské Nové Vsi, Luční 1009, ve výši 90 000,- Kč.

H: 10 pro 1 proti 0 zdržel se
Mgr. Fila

Bod č. 4 - Připomínky členů zastupitelstva městyse 

Pan  Maděřič upozornil na skutečnost, že z klubovny Brouček děti vyhazují z okna ven 
hračky a maminky to moc neřeší.
Místostarosta p. Kučera poukázal, že na ulici Sadová byly nevhodně roznášeny volební lístky, 
válely se po zemi.
Pan Valihrach měl dotaz, zda by nebylo dobré sepsat přehled, kde se do budoucna počítá 
výhledově s opravou chodníků.
Ing. Vaněk  upozornil, že několikrát již bylo řešeno stání aut u restaurace Bolero a byla 
slíbena značka zákazu stání, která tam zatím není. Řeší to nějak strážník obecní policie?
Starosta - Je to v řešení a do konce roku by tam značka měla být. Strážník bude na tuto 
skutečnost upozorněn.

Bod č. 5 - Připomínky občanů

Pan Jeřábek již poněkolikáté upozornil na velmi špatný stav chodníků na ulici J. Černého a na 
zaparkovaná auta na této ulici, kde denně chodí do školy a školky spoustu dětí.
Pan Kučera (ul. Dolní)  připomínkoval, že v době konání dražby je  na ul. Dolní neúnosná 
dopravní situace. Proč to neřeší strážník obecní policie nebo se tam nedá přenosná dopravní 
značka?
Starosta - na krajskou silnici nemůžeme jen tak dát přenosnou dopravní značku.
Pan Salajka měl dotaz zda by nešlo umístnit kontejnery na výpresky jak to mají např. v 
Mutěnicích?
Místostarosta slíbil, že se bude informovat o možnosti umístění.
Pan Vaněk měl dotaz jestli bude připravena nová směrnice na VFP.
Starosta - žádosti můžou být podávány podle stávající směrnice, ale systém rozhodování bude 
dvoustupňový. Schvalovat se budou částky vzhledem k možnostem v rozpočtu.
Paní Strejčková měla dotaz proč se dnešního zasedání nezúčastnilo i vedení nového 
fotbalového klubu, když se rozhodovalo o půjčce?
Starosta - z nového vedení je tu p. Bc. Šrámek, na minulých zasedáních byli p. Hřebačka i p. 
Frýdek, p. Tuček je  služebně mimo.
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Bod č. 6 - Závěr

Starosta Městyse Moravská Nová Ves p. Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům a 
občanům za účast a ukončil 13. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves 
v 19.15 hod.

V Moravské Nové Vsi 29.10.2012

Mgr. Marek Košut Jaroslav Kučera
       starosta   místostarosta

Ověřovatelé: Eva Gréeová

Milan Valihrach

Zapisovatel: Martina Janulíková




